
2010年6月大学英语四六级考试写作全面解读(5)英语六级考试

PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2010_E5_B9_

B46_E6_9C_c84_645463.htm 五、对比选择类专项训练 训练一

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write a

composition on the topic Does A Student Need Private Tutoring?

You should write at least 150 words, and base your composition on

the outline(given in Chinese)below： 1.根据调查，目前在全国的

大城市中有大约80%的中学生都有私人家教. 2.分析中学生请

家教的利弊. 3.你的看法。 Does A Student Need Private

Tutoring? 训练二 Directions: For this part, you are allowed 30

minutes to write a composition on the topic Is Thrift Still A Good

Virtue? You should write at least 150 words, and base your

composition on the outline(given in Chinese)below： 1.随着人们

生活水平的提高，一些人认为节俭和朴素的生活方式已经过

时了. 2.但是很多人反对这种说法. 3.你的看法是什么，为什么?

Is Thrift Still A Good Virtue? 训练三 Directions: For this part, you

are allowed 30 minutes to write a composition on the topic To

Restrain Spending.You should write at least 150 words following the

outline given below in Chinese： 1.现在许多大学生花钱大手大

脚. 2.有人认为社会整体生活水平提高了，大学生花钱多一些

无可厚非. 3.你的看法。本文来源:百考试题网 To Restrain

Spending 训练四 Directions: For this part, you are allowed 30

minutes to write a composition on the topic Buying Lottery

Tickets.You should write at least 150 words and you should base

your composition on the outline given below： 1.有些人赞成买彩



票. 2.有些人反对买彩票. 3.你的观点。 Buying Lottery Tickets 训

练五 Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write a

composition of no less than 150 words on the topic Studying

Abroad: Hardships and Rewards and you’re writing your article on

the following outline. 1.出国留学有很多好处. 2.出国留学也会遇

到很多难题. 3.你的选择。 Studying Abroad: Hardships and

Rewards 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详

细请访问 www.100test.com 


